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On October 2, 2024, the Iraqi Companies Registry witnessed the 

birth of a promising new entity in the furnishings sector: Farhat 

Al-Khair for General Trading LLC, officially registered under 

number M.Sh.A/20 – 27041.

From the moment of its establishment, the company carried a 

clear message: to become the prestigious local symbol and the first 

name that comes to mind for anyone seeking quality, distinction, 

and innovation in the world of furnishings and bedding.

•	 Founding Capital: 500,000,000 Iraqi Dinars

•	 Headquarters: Baghdad, Iraq – Al-Saadoun District (a prime 

strategic location in the heart of the capital)

•	 Legal Structure: Iraqi limited liability company, fully owned 

by its authorized manager.

Establishment and Corporate Identity

العراقية ولادة كيان جديد  الشركات  لعام 2024، شهد سجل  الأول  الثاني من تشرين  في 

واعد في قطاع المفروشات، ألا وهي شركة فرحة الخير للتجارة العامة المحدودة المسؤولية، 

الشركة  التأسيس، حملت  27041. ومنذ لحظة   – الرقم م.ش.أ/20  المُسُجََّلة رسميًًا تحت 

رسالة واضحة: أن تكون الرمز المحلي المرموق والاسم الأول الذي يُُستدعى في ذهن كل من 

يبحث عن الجودة، التميز، والابتكار في عالم المفروشات والأغطية.

رأس المال التأسيسي: 500,000,000 دينار عراقي

قلب  في  الأبرز  الاستراتيجي  )الموقع  السعدون  منطقة   – العراق   – بغداد  الرئيسي:  المقر 

العاصمة(

الهيكل القانوني: شركة عراقية ذات مسؤولية محدودة، مملوكة بالكامل من قبل مديرها 

المفوض.

التأسيس والهوية المؤسسية



• Our Vision

To be the preferred and leading partner locally and regionally in the furnishings 

industry, by offering exceptional products that represent the convergence of global 

quality with authentic Iraqi spirit.

• Our Mission

We are committed to providing comprehensive furnishing solutions that combine mod-

ern design, comfort, durability, and an authentic Eastern touch—while fully complying 

with Iraqi and international laws and regulations at all stages of operation.

• Our Values

Transparency, professionalism, commitment, excellence, continuous innovation, 

support for clean industry, and enabling customers to achieve complete comfort 

and luxury.

Vision – Mission – Values

• رؤيتنا

أن نكون الشريك المفضل والرائد محليًًا وإقليميًًا في عالم المفروشات، من خلال تقديم 

ثّّمل التقاء الجودة العالمية بالروح العراقية الأصيلة. منتجات متميزة تُم

• رسالتنا

المتانة،  الراحة،  العصري،  التصميم  بين  تجمع  متكاملة،  تأثيث  حلول  بتقديم  نلتزم 

واللمسة الشرقية الأصيلة، مع الالتزام التام بالقوانين والأنظمة العراقية والدولية في 

كل مراحل العمل.

• قيمنا

الشفافية، الاحتراف، الالتزام، التميز، التحديث المستمر، دعم الصناعة النظيفة، وتمكين 

العملاء من تحقيق رفاهية متكاملة.

الرؤية – الرسالة – القيم



Farhat Al-Khair does not merely trade in furnishings—it embarks on a constant 

journey of artistic, aesthetic, and functional excellence. Its primary business ac-

tivities include:

1. Importing and distributing high-quality furnishings.

2. Importing medical and foam mattresses and bedding.

3. Developing local distribution networks to meet both retail and institutional/

hospitality demand.

4. Establishing long-term supply relationships with certified factories in China and 

other Asian countries.

Core Activities – Area of 
Specialization

ارس مجرد تجارة المفروشات، بل تخوض رحلة بحث دائم عن التفوق  فرحة الخير لا تُمم

الفني والجمالي والوظيفي. يشمل النشاط الأساسي ما يلي:

1. استيراد وتوزيع المفروشات عالية الجودة.

2. استيراد الأغطية والمراتب الطبية والإسفنجية.

3. تطوير خطوط توزيع محلية تلبي حاجات التجزئة والطلب المؤسسي والفندقي.

4. بناء علاقات توريد طويلة الأمد مع المصانع المعتمدة في الصين والدول الآسيوية.

النشاط الرئيسي – مجال التخصص



Furnishings

• Bedroom sets, majlis (traditional seating areas), sofas, tables, cabinets, and mul-

ti-use couches.

• Classic and modern product lines tailored to the tastes of youth, families, and the 

hospitality sector.

• Designs inspired by global trends, customized to suit Iraqi local preferences.

Foam and Medical Bedding

• Nirvin Racer Relax mattresses: Available in various sizes and for different uses 

(home – hotel – medical).

• Neck and spine support pillows: Equipped with gel technology to adapt to the 

body’s shape.

• Luxury bedding sets: Includes duvets, blankets, and foam floor mattresses for 

guests and special occasions.

Products and Services

المفروشات

• أطقم غرف النوم، المجالس، الأرائك، الطاولات، الخزائن، الكنبات متعددة الاستخدامات.

• خطوط إنتاج كلاسيكية وعصرية تُلُبي أذواق الشباب والعائلات والمؤسسات الفندقية.

• تصميمات مستوحاة من الاتجاهات العالمية بتعديلات تلائم الذوق المحلي العراقي.

الأغطية الإسفنجية والطبية

• مراتب »نيرفن ريسر رفك«: متعددة المقاسات والاستخدامات )منزلية – فندقية – 

طبية(.

• وسائد داعمة للرقبة والعمود الفقري: مُُزودة بتقنية الجل للتكيف مع شكل الجسم.

• أطقم نوم فاخرة: تشمل لحافات، بطانيات، فرش أرضي إسفنجي للضيافة والمناسبات.

المنتجات والخدمات



الوسائد وأنواعها

• وسائد ثقيلة بفخامة فندقية.

• وسائد قطنية مضادة للحساسية.

• وسائد مخملية من جلد الغزال الطبيعي.

• وسائد برسومات عصرية وطباعة ثلاثية الأبعاد.

أغطية الوسائد والمخدات

• أغطية »نيرفن ريسر«: مصممة لتوفير النعومة والمتانة مع لمسة ديكورية عالية.

• أغطية مطرزة يدوياًً.

• أغطية مخملية فاخرة ذات تصاميم حصرية.

منتجات إضافية جاري إدخالها للسوق قريبًًا

• أطقم جلسات حدائقية مقاومة للعوامل الجوية.

• منتجات إسفنج صناعي مقاوم للحريق والمواد الكيميائية للعيادات والمشاغل.

• أغطية مطابخ ومداخل مصنّّعة من مواد مانعة للانزلاق وصديقة للبيئة.

• مفروشات طبية مخصصة للمستشفيات والمراكز العلاجية.

Pillows and Varieties

• Heavy pillows with luxurious hotel-quality feel.

• Hypoallergenic cotton pillows.

• Velvet pillows made from natural suede.

• Trendy pillows with modern designs and 3D printing.

Pillow and Cushion Covers

• Nirvin Racer covers: Designed to offer softness, durability, and high-end decora-

tive flair.

• Hand-embroidered covers.

• Premium velvet covers with exclusive designs.

Additional Products Coming Soon to the Market

• Weather-resistant garden lounge sets.

• Fire- and chemical-resistant industrial foam products for clinics and workshops.

• Kitchen and entryway mats made from non-slip, eco-friendly materials.

• Specialized medical furnishings for hospitals and treatment centers.



• Our partners in China: Licensed factories specializing in high-specification mod-

ular furniture.

• Customs clearance and shipping: Handled through reputable international ship-

ping companies following well-documented procedures.

• Storage network: Central warehouses in Baghdad equipped with smart product 

management systems.

• Distribution channels: Cover Baghdad and are expanding to major provinces as 

part of a phased expansion plan.

Supply and Distribution Chain ومتخصصة  مرخّّصة  مصانع  الصين:  في  شركاؤنا   •

بالمفروشات المعيارية عالية المواصفات.

• تخليص جمركي وشحن: عبر شركات شحن دولية موثوقة 

وفق آليات مدروسة ومُُوثقة.

• شبكة التخزين: مخازن مركزية في بغداد مجهزة بنظام إدارة 

ذكي للمنتجات.

الكبرى  المحافظات  إلى  وتتمدد  بغداد  تُغُطي  توزيع:  قنوات   •

ضمن خطة توسعية مرحلية.

سلسلة التوريد والتوزيع



“Farhat Al-Khair” is fully committed to:

• The regulations of the Ministry of Trade and the Companies Registrar.

• Labor, tax, and customs laws in Iraq.

• Banking regulations for secure fund transfers via approved bank accounts.

• Periodic audits of legal and commercial documents.

• Exclusive dealings with officially authorized agents and suppliers approved by 

regulatory and quality assurance entities.

Legal and Commercial 
Compliance

تلتزم »فرحة الخير« التزامًًا تامًًا بما يلي:

• تعليمات وزارة التجارة ودائرة مسجل الشركات.

• قوانين العمل والضريبة والجمارك في العراق.

• الأنظمة البنكية لتحويل الأموال من خلال حسابات مصرفية مُُعتمدة وآمنة.

• فحص دوري للمستندات القانونية والتجارية.

• التعامل الحصري مع وكلاء رسميين وموردين مُُعتمدين من جهات الرقابة والجودة.

الامتثال القانوني والتجاري



• Use of modern accounting tools to ensure internal auditing and cost tracking.

• Implementation of advanced internal control systems.

• Transparent financial transactions through licensed Iraqi banking channels.

• Future plans for full digital transformation in sales, procurement, and inventory 

management.

Financial and Administrative 
Excellence

• استخدام أدوات محاسبية حديثة لضمان التدقيق الذاتي ومتابعة التكاليف.

• اعتماد أنظمة رقابة داخلية متطورة.

• تعاملات مالية شفافة عن طريق قنوات مصرفية عراقية مرخصة.

• خطط مستقبلية للتحول الرقمي الكامل في المبيعات والمشتريات وإدارة المخزون.

التميز المالي والإداري



• Participation in the establishment of model showrooms in Baghdad, Basra, and 

Erbil during 2025–2026.

• Launching a line of Iraqi-manufactured furniture using imported materials.

• Signing exclusive contracts with Chinese and international brands.

• Entering tenders for furnishing hotels and medical centers.

• Launching an e-commerce application for product shopping and comparison.

• Opening export channels to neighboring markets (Jordan – Kuwait – Gulf region).

Eighth: Future Vision
and Strategic Expansion

• الاشتراك في إنشاء معارض نموذجية في بغداد والبصرة وأربيل خلال 2025–2026.

• إدخال خط إنتاج مفروشات عراقية بخامات مستوردة وتصنيع محلي.

• توقيع عقود حصرية مع علامات تجارية صينية وعالمية.

• الدخول في المناقصات الخاصة بتجهيز الفنادق والمراكز الطبية.

• إطلاق تطبيق إلكتروني للتسوق والمقارنة بين المنتجات.

• فتح قنوات تصديرية للأسواق المجاورة )الأردن – الكويت – الخليج(.

الرؤية المستقبلية
والتوسّّع الاستراتيجي



لخلق  تمتد  بل  بالتوصيل،  تنتهي  ولا  بالشراء  تبدأ  لا  بالعميل  علاقتنا  بأن  نُؤُمن   •

تجربة راقية تبدأ من فهم احتياجاته وتنتهي برضا تام.

• خدمة العملاء لدينا مُُدربة على تقديم استشارات ديكورية وإجابات فنية دقيقة.

• نتعامل مع ملاحظات العملاء كفرص للتحسين لا كعوائق.

• We believe that our relationship with the customer does not begin with a purchase 

or end with delivery-it evolves into a refined experience that starts by understand-

ing their needs and ends with full satisfaction.

• Our customer service team is trained to provide decorative consultations and ac-

curate technical responses.

• We treat customer feedback as opportunities for improvement—not as obstacles.

فلسفة الشركة
وعلاقتها مع العملاء

Company Philosophy
and Customer Relations




